
OBRAZAC 

izvješća o provedenom savjetovanju s javnošću 

 

Naziv nacrta odluke ili drugog općeg akta 

o kojem je savjetovanje provedeno 

PROGRAM 

građenja komunalne infrastrukture 

na području Grada Velika Gorica za 2021. godinu 

Nositelj izrade nacrta akta (gradsko 

upravno tijelo koje je provelo 

savjetovanje) 

GRAD VELIKA GORICA, UPRAVNI ODJEL ZA 

KOMUNALNE DJELATNOSTI I PROMET 

Vrijeme trajanja savjetovanja 03.11.2020. – 02.12.2020. 

Metoda savjetovanja 
Savjetovanje s javnošću objavljeno na službenoj stranici 

Grada Velike Gorice 

 

Red. 

br. 

Predstavnici  

javnosti 

(pojedinac, 

organizacija, 

institucija) 

Komunalna 

infrastruktura 

na koju se 

odnosi  

primjedba/ 

prijedlog 

Tekst primjedbe/ 

prijedloga 

Prihvaćanje/ neprihvaćanje 

primjedbe/ prijedloga sa 

obrazloženjem 

1.  Ivan Delač nerazvrstane 

ceste 

 

 

 

 

 

Javne 

prometne 

površine na 

kojima nije 

dopušten 

promet 

motornih 

vozila 

 

 

 

Planirano je 2500 kn za projektnu 

dokumentaciju javne rasvjete u ulici 

Stjepana Tomaševića. Nije mi jasno 

kakav se projekt može izraditi za taj 

novac. Mislim da je potrebno što 

hitnije provesti rekonstrukciju cijele 

ulice, izgraditi sustav oborinske 

odvodnje i nogostupe jer se u ulici 

nalazi škola i stotine djece hoda po 

kolniku na putu do škole. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Primjedba se ne prihvaća. 

 

Navedeni rashod odnosi se na 

preostali iznos koji je potrebno 

platiti kod izrade projektne 

dokumentacije za javnu rasvjetu 

u 2021. godini. Za 

rekonstrukciju Ulice Stjepana 

Tomaševića izrađena je 

projektna dokumentacija i u fazi 

smo ishođenja građevinske 

dozvole po upisu ceste putem 

geodetskog elaborata. Projekt 

obuhvaća dio Ulice Stjepana 

Tomaševića (od Ul. P. Svačića 

do dvorišta dječjeg vrtića u 

dužini od 220 m). 

Uređenje Ulica Stjepana 

Tomaševića odnosno 

rekonstrukcija predložena je u 

Programu  održavanja  

nerazvrstanih cesta u aktivnosti 

Uređenja prometne 

infrastrukture kojim je planirana 

izgradnja kolničke konstrukcije 

sa pješačkim stazama, 

parkiralištem,  te javnom 

rasvjetom. 

 

 

Primjedba se ne prihvaća. 
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Potrebno je izgraditi biciklističku 

stazu od Vukovine do Velike 

Gorice. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Potrebno je izgraditi pješačko-

biciklističku stazu na k.č. 595/4, 

595/1 K.o. Kurilovec i 1259 K.o. 

Velika Gorica 

 

Projekt izgradnje pješačko 

biciklističke staza  od 

Vukovine do Velike Gorice, 

podijeljen je u dvije etape i to na  

pješačko biciklističku stazu od 

Velike Gorice do jezera Čiče (I. 

etapa - pješačko biciklistička 

staza od Velike Gorice do 

križanja D30 i ŽC 304100) i 

pješačko biciklističku stazu od 

križanja D30 i ŽC 304100 do 

Starog Čiča uz D 30. 

Za navedene pješačko 

biciklističke staze izdane su 

lokacijske dozvole i izrađeni  

parcelacijski elaborati. 

U tijeku je postupak rješavanja 

imovinsko pravnih odnosa. 

Po rješavanju imovinsko pravnih 

odnosa potrebno je ishoditi 

građevinsku dozvolu, te se po 

osiguranju sredstava može 

pristupiti izgradnji.  

 

 

Primjedba se ne prihvaća. 

 

Dugoročnim planovima razvitka 

komunalne infrastrukture 

predviđena je izgradnja pješačko 

biciklisičke staze. Da bi se 

pristupilo izgradnji pješačko 

biciklističke staze na k.č. 595/4, 

595/1 k.o. Kurilovec i 1259 k.o. 

Velika Gorica potrebno je 

izraditi projektnu dokumentaciju 

i ishoditi potrebne akte za 

izgradnju, te riješiti imovinsko 

pravne poslove na k.č. 595/4 i 

595/2 u k.o. Kurilovec. 

  

2.  Biljana Debeljak nerazvrstane 

ceste 

javna 

rasvjeta 

 

Moj prijedlog je da se u program 

građenja komunalne infrastrukture 

za iduću godinu uvrsti  Ulica Gajec 

u cijeloj svojoj dužini kako je bilo 

predviđeno u proračunu za ovu 

godinu. U proračunu za 2020. je bilo 

predviđeno da se ulica asfaltira u 

dužini od 940 M , sada vidim da je 

prijedlog za 2021. ta dužina 220 M. 

Navedeni podatci su vidljivi u tekstu 

Primjedba se ne prihvaća. 

 

Asfaltiranje dijela Ulice Gajec 

predviđeno je kroz Program 

održavanja nerazvrstanih cesta. 

Zahtjev se odbija jer nije predmet 

savjetovanja o prijedlogu  
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koji je objavio portal VG Danas, dok 

u službenom dokumentu prijedloga 

taj podatak nisam našla. Lijepo Vas 

molim da se osiguraju sredstva i da 

se ulica asfaltira u cijeloj svojoj 

dužini, s obzirom da navedena ulica 

nije ušla ni u projekt algomeracije ne 

vidim razlog da se ulica ne asfaltira 

u cijeloj svojoj dužini. 

 

U proljeće 2016. godine smo 

Upravnom odjelu za komunalne 

djelatnosti i promet Grada Velike 

Gorice podnije „zahtjev za 

osvjetljivanje Ulice Gajec u Okuju“ 

u cijelosti tj. do autobusne stanice 

koja se nalazi na državnoj cesti D31. 

Na navedeni zahtjev smo dobili 

odgovor 01.03.2016. KLASA:340-

01/16-001/6 URBROJ:238-31-

05/330-2016-2 da u proračunu 

Grada Velike Gorice nisu 

predviđena sredstva za navedeni 

zahtjev, te da će sredstva nastojati 

osigurati u proračunu Grada Velike 

Gorice za 2017., sredstva još uvijek 

nisu osigurana te Vas isto molim da 

se i ovaj prijedlog uvrsti u proračun 

za 2021. 

Lijepo Vas molim da razmotrite 

moje prijedloge i da ih uvrstite u 

proračun Grada Velike Gorice za 

2021. godinu. 

Programa građenja komunalne 

infrastrukture. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Primjedba se ne prihvaća. 

 

Projektom modernizacije i 

racionalizacije javne rasvjete 

predviđeno je uvođenje iste na 

mjestima koja nemaju instaliranu 

javnu rasvjetu. U Ulici Gajec 

javna rasvjeta postavljena je na 6 

stupova u pravilu na svakom 

drugom stupu kao i u većini 

ruralnih naselja. Stoga će zahtjev 

za postavom javne rasvjete u 

dijelu Ulice Gajec rješavati kroz 

spomenuti projekt. 

 

 

3.  Jadranka Andreić Javne zelene 

površine 

Nacrtom Programa građenja 

komunalne infrastrukture V.G. za 

2021. g u Točki 2, pod rednim br 2. 

predviđeno je uređenje parka u 

Cvjetnom naselju (500.000,00 kn 

financirano iz komunalnog 

doprinosa) predviđena je izgradnja 3 

dijela parka (za djecu, za 

umirovljenike i za mlade). 

Predlažemo da se dio prostora koji 

će preostati nakon izgradnje ovih 

triju tematskih parkova ogradi za 

potrebe istrčavanja pasa kojih u 

Cvjetnom naselju i 8.martu ima oko 

17 a povremeno dolaze i psi iz 

drugih obližnjih naselja. 

Svakako je u interesu vlasnika pasa 

i ostalih stanovnika naselja a 

naročito onih s malom djecom da 

kućnim ljubimcima osiguramo 

ograđen prostor te da se tako 

Primjedba se ne prihvaća. 

 

Park u Cvjetnom naselju koji je 

obuhvaćen projektom uređenja 

nije prikladan za izgradnju parka 

za pse već je jedinstven otvoreni 

prostor za rekreaciju, odmor i 

igru kao mlađih tako i starijih 

skupina građana.  

Lokacija za smještaj parka za pse 

treba pomno planiranje i 

promišljanje i u skladu s tim 

nastojat ćemo omogućiti prostor 

za igru pasa na nekoj drugoj 

lokaciji, a do tada moguće je 

koristiti park za pse u Ulici Jurja 

Dobrile u blizini raskrižja sa 

Stepinčevom ulicom. 
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izbjegnu loši higijenski uvjeti 

kojima su sada izložena djeca i 

odrasli. 

4.  Ana Čumpek  nerazvrstane 

ceste 

 

Molimo da se u proračun za 

2021.god stavi izgradnja ulice A. K. 

Miošića od Kurilovečke do 

Fabijančićeve. Ulica je jako 

prometna i u katastrofalnom stanju, 

pogotovo nakon radova koji su u 

tijeku.  

Po ulici voze, kamioni, šleperi, auti 

jure, nema pločnika ni biciklističke 

staze. Djeca su u nemogućnosti ići 

pješice do O.Š Hribar. Kad padne 

kiša stvaraju se jezera vode. 

Primjedba se ne prihvaća. 

 

 

Za Ulicu A.K. Miošića od 

Kurilovečke ul. do Fabijančićeve 

ulice izrađen je idejni projekt i u 

tijeku je postupak izdavanja 

lokacijske dozvole.  

Nakon izdavanja lokacijske 

dozvole, potrebno je izraditi 

parcelacijski elaborat, riješiti 

imovinsko pravne odnose, 

ishoditi građevinsku dozvolu i 

osigurati financijska sredstava za 

izgradnju. 

U prijedlogu  Programa građenja 

komunalne infrastrukture za 

2021. god. predviđena je izrada 

parcelacijskog elaborata za 

predmetnu ulicu. 

S obzirom da nemamo ishođenu 

lokacijsku dozvolu, nisu riješeni 

imovinsko pravni odnosi i 

ishođena građevinska dozvola 

zahtjev se odbija. 

 

5.  Danko Bakić nerazvrstane 

ceste 

 

S obzirom na višegodišnje planove 

uređenja Ulice Augusta Šenoe uz 

istočnu obilaznicu koju grad Velika 

Gorica nije nikada do sada (od cca. 

1980. godine) uredio gradskim 

proračunskim sredstvima, smatramo 

da je dinamika uređenja dijela ulice 

uz istočnu obilaznicu prespora, te da 

bi za iduću godinu trebalo 

predvidjeti sredstva ne samo za 

projektnu dokumentaciju za 

uređenje kolnika i nogostupa u 

iznosu od = 9000,00 kn + 30000,00 

kn za rasvjetu, nego i sredstva za 

stvarno uređenje ulice, te isto 

napokon i izvesti 2021. godine. Ovo 

tim više što je dio ulice Augusta 

Šenoe od Crkve navještenja BDM 

do raskrižja s Ulicom Seljine 

brigade koji je i prije bio u daleko 

boljem stanju od dijela ulice uz 

istočnu obilaznicu već uređen 

početkom ove godine. 

Primjedba se ne prihvaća. 

 

Za Ulicu Augusta Šenoe uz 

istočnu obilaznicu u 2020.god. 

izrađena je projektna 

dokumentacija u svrhu ishođenja 

potrebnih akata za izgradnju. 

U 2021. godini planirano je 

ishođenje građevinske dozvole 

nakon čega se po osiguranju 

financijskih sredstava možemo 

pristupiti planiranju izgradnje. 

 

 

 


